



إفصاح الشركة - إخطار من الشركة العُمانية لشراء الطاقة و المياه بشأن تعليق دفع رسوم الاستثمار للطاقة و المياه.

مسقط، عُمان، ١٨ مايو ٢٠٢٠:

وفقا للقواعد و المبادئ التوجيهية للإفصاح، تود شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع ابلاغ سوق مسقط للأوراق المالية و المستثمرين بشأن الإخطار من الشركة العُمانية لشراء الطاقة و المياه.

قامت الشركة العُمانية لشراء الطاقة و المياه بإخطار الشركات التابعة لشركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع (شركة اس ام ان بركاء للطاقة ش.م.ع.ع وشركة الرسيل للطاقة ش.م.ع.ع) في رسالتها بتاريخ ١٧ مايو ٢٠٢٠ بأنها ستقوم بخصم رسوم الاستثمار للطاقة و رسوم الاستثمار للمياه بدءًا من فواتير شهر أبريل ٢٠٢٠ علاوة على تعليق دفع رسوم الوقود. التزمت الشركة العُمانية لشراء الطاقة و المياه، بقدر ما تسمح حالة السيولة، بدفع رسوم التشغيل و الصيانة الثابتة لسعة الطاقة، و رسوم الطاقة الكهربائية، و رسوم التشغيل و الصيانة الثابتة لسعة المياه، و رسوم إخراج المياه بموجب اتفاقية شراء الطاقة و المياه.

تراجع شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع و شركاتها التابعة بالتفصيل الآثار المترتبة على أعمالها على المدى القصير و المتوسط و ستقدم المزيد من التحديثات في الوقت المناسب.



أوليفير تابون
الرئيس المالي



Company Disclosure – Notification received from the offtaker OPWP regarding the payment of the Power and Water Capacity Investment Charge.

Muscat, Oman, 18th May 2020:

In compliance with the Rules and Guidelines of Disclosure, SMN Power Holding SAOG (SMN Power) would like to advise the Muscat Securities Market and the Investors' Community on the notification received by OPWP.

Oman Power and Water Company SAOC (OPWP) notified the affiliates of SMN Power (SMN Barka Power Company SAOC and Al Rusail Power Company SAOC) in its letters dated 17th May 2020 that starting from April 2020 invoices it will hold back the Power Capacity Investment Charge and Water Capacity Investment Charge, over and above holding back of the fuel charge payment. OPWP has committed, as far as the liquidity situation allows, to pay at least the Power Capacity Fixed Operation and Maintenance Charge, Electricity Energy Charge, Water Capacity Fixed Operation and Maintenance Charge, and Water Output Charge under the Power and Water Purchase Agreement.

SMN Power and Affiliates is reviewing in detail the implications on its business in the short and medium term and will provide further update in due course.

Olivier Tabone
Chief Financial Officer

